
P r o t o k ó ł Nr XLIX 

sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 22 czerwca 2010 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Szydłowie. Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1500, 

a zakończyły o godz. 1850. 

W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych na ogólną liczbę 14 – lista obecności 

radnych jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zapytania i interpelacje radnych. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 

6. Omówienie sytuacji w zakresie inwestycji i remontów w 2010 r. dróg 

powiatowych w obrębie Gminy Szydłów i Powiatu Staszowskiego. 

7. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

 - zmian w budżecie gminy na 2010 r., 

 - uchwalenie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2010. 

 - zmiany preliminarza wydatków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

   Alkoholowych na 2010 rok, 

 - zatwierdzenie Planu Odnowy  Miejscowości Korytnica, 

 - zatwierdzenie Planu Odnowy Miejscowości Kotuszów, 

 - zatwierdzenie Planu Odnowy Miejscowości Grabki Duże, 

 - zatwierdzenie aneksu do Planu Odnowy Miejscowości Szydłów, 

 - przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

   i zbiorowe odprowadzania ścieków na terenie Gminy Szydłów, 

 - rozpatrzenie I skargi z dnia 24 maja 2010 r. pana Zygmunta Grochowskiego   

   zam. w Szydłowie, 

 - rozpatrzenie II skargi z dnia 24 maja 2010 r. pana Zygmunta Grochowskiego  

   zam. w Szydłowie, 

         8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

         9. Wolne wnioski i informacje. 

       10. Zamknięcie obrad.  

 

Ad. 1. 

 

Obrady XLIX sesji Rady Gminy Szydłów otworzył i przewodniczył obradom 

Przewodniczący Rady Gminy – Roman Baron, który powitał obecnych na sesji 

radnych, sołtysów, Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, Dyrektorów i Prezesów jednostek 

organizacyjnych, radnego Rady Powiatu, pracowników UG, zaproszonych gości oraz 

mieszkańców gminy 
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Przywitał również zaproszonych na sesję RG gości ze Starostwa Powiatowego, 

którzy w tym czasie weszli na salę obrad: V-ce starostę pana Andrzeja Kruzla oraz 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Staszowie – pana Rafała Suskę.    

Na podstawie listy obecności radnych stwierdził quorum uprawniające Radę Gminy 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad. 2. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym proponowany porządek obrad 

XLIX sesji RG i poprosił radnych o zgłaszanie wniosków co do jego zmiany lub 

uzupełnienia.  

Wójt Gminy poinformował, że na komisjach RG nie został rozpatrzonym projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań        

i kierunków zagospodarowania przestrzennego i zmiany planu zagospodarowania 

gminy Szydłów w granicach administracyjnych sołectw: Brzeziny, Osówka, Potok, 

Potok Rządowy, Rudki, Wymysłów i na dzisiejszą sesję został taki projekt 

przygotowany i prosi o wprowadzenie do porządku obrad sesji. 

Radny Krzysztof Ćwiek zabierając głos powiedział, że jest to projekt uchwały, który 

wiąże się ze zmianą planu zagospodarowania przestrzennego i wydatkami 

związanymi ze zmianą planu. Firma EKOWAT zaoferowała się, że sfinansuje koszt 

zmiany planu zagospodarowania przestrzennego i przed podjęciem w/w uchwały 

umowa taka powinna być spisana. 

Wójt Gminy po wysłuchaniu radnego K. Ćwieka powiedział, że jeśli są takie 

wątpliwości to wycofuje zgłoszony projekt uchwały z obrad dzisiejszej sesji, za 8 dni 

planowana jest kolejna sesja, to wówczas projekt uchwały zostanie wprowadzony do 

porządku obrad. 

Wójt Gminy przedstawił radnym księdza Krzysztofa Banasika – Z-cę Dyrektora 

„Caritas” Diecezji Kieleckiej, który przyjechał na obecną sesję aby przedstawić 
propozycję nabycia nieruchomości po dawnej szkole podstawowej w Rudkach             

i zaproponował by ksiądz nie musiał czekać do końca sesji to po punkcie 3 porządku 

obrad sesji nastąpiłoby udzielenie informacji przez Z-cę Dyrektora Caritas. Innych 

zmian do porządku obrad nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący RG 

poprosił radnych aby zmienili punktację w porządku obrad i  po punkcie 3, jako punkt 

4 nastąpiło udzielenie informacji przez  Z-cę Dyrektora Caritas. Kolejna punktacja 

porządku obrad  zostanie o 1 numer przesunięta.  

Przewodniczący RG odczytał porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą, który      

w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3.  

 

Przewodniczący RG poinformował, że do chwili rozpoczęcia obecnej sesji nie 

wpłynęły pisemne wnioski lub zastrzeżenia co do treści protokołu z poprzedniej sesji. 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym protokół został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 4. 

 

W tym punkcie porządku obrad Wójt Gminy poinformował, że spotykali się                  

z księdzem Słowikiem – dyr. „Caritas” kilka razy i są rozbieżności w sprawie 

sprzedaży budynku dla tej organizacji. Radni proponowali upust 40 % natomiast 

„Caritas” zaproponował zapłatę 15 – 20 % wartości szacunkowej. 

Ksiądz Krzysztof Banasik – Z-ca Dyrektora Caritas zabierając głos powiedział, że 

przyjechał w zastępstwie Dyrektora, który nie mógł dziś przyjechać gdyż jest              

w Warszawie. I tak, w nawiązaniu do pisma  UG z dnia 6 kwietnia br. Dyrektor 

powiedział, że powstała nieścisłość między ustaleniami zawartymi w piśmie,               

a stanowiskiem „Caritas”. RG ustaliła bowiem cenę sprzedaży w wysokości 20% 

wartości oszacowania nieruchomości oraz przyjęcia i utrzymania dwóch 

pensjonariuszy wskazanych przez Gminę, natomiast Caritas w dalszym ciągu 

podtrzymuje propozycję nabycia nieruchomości za 15-20% wartości szacunkowej      

w momencie przejęcia nieruchomości. Natomiast jeśli chodzi o kierowanych 

pensjonariuszy, że upusty mogą wynosić około 30% należności wyliczonej dla Gminy 

zgodnie z przepisami ustawy o pomocy społecznej za nie więcej niż dwóch 

kierowanych pensjonariuszy. Upust miałby zastosowanie przez 10 lat za 1 

pensjonariusza. Dopłata Gminy jest uzależniona od wysokości renty lub emerytury 

pensjonariusza i średnio waha się w granicach 1000-1500 zł miesięcznie.  

Wójt Gminy dodał, że w umowie jest zapis, że każdy pensjonariusz miałby upust 

przez 10 lat.  

Radny Ryszard Sadłocha zabierając głos powiedział, że jest z tamtego rejonu Gminy             

i społeczeństwo jest zadowolone z funkcjonowania Domu Opieki Społecznej              

w Rudkach i należy pomóc Caritas aby mogli dalej rozwijać swoją działalność.  
Radna Anna Pabian zapytała czy w Rudkach są tylko osoby starsze czy również 
młodsze mają możliwość przebywania w domu opieki. 

Ksiądz wyjaśnił, że nie tylko są to starsze osoby ale przebywają osoby                       

w różnym wieku.  

Wójt Gminy powiedział, że na planowanej sesji w dniu 30 czerwca br. postarają się 

podjąć uchwałę w sprawie sprzedaży w/ w budynku.  

Z-ca Dyrektora Caritas – Ks. Krzysztof Banasik podziękował za udzielenie mu głosu 

na sesji  i wyjaśnienia nieścisłości jakie wynikły. 

 

Ad. 5. 

 

W tym punkcie porządku obrad radni zgłosili następujące zapytania i interpelacje: 

- radny Stanisław Fit powiedział, że już kilkanaście razy poruszał problem drogi Solec     

  – Tuczępy, została przywieziona wywrotka rumoszu i jeszcze powstało jeszcze  

  większe  utrudnienie dla rolników, a jest to odcinek około 400 m drogi. Zapytał  

  również jak został rozpatrzony wniosek o dofinansowanie przedszkola w Solcu, 

- radny Tadeusz Gąsiorek powiedział, że na remizę w Korytnicy było przyznane  

  10.000 zł, a zabrakło jeszcze 4.000 zł i zwrócił się z prośba o taką kwotę celem  
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  dokończenia prac, poruszył również problem braku oświetlenia na   zaporze             

  w Korytnicy oraz zwrócił się o poprawę drogi od Korytnicy w stronę Osówki, gdyż  
  samochody zawieszają się na tym odcinku,   

- radna Pabian Anna zwróciła się z prośbą o remont dróg dojazdowych do pól, np.  

  drogą obok pana Szałka  nie można przejechać, 
- radny Ryszard Sadłocha zapytał kiedy będzie wożony kamień do Wymysłowa, 

- radny Janusz Juszczak zapytał jak przedstawia się remont dróg gminnych i na  

  jakim etapie jest wożenie rumoszu i kamienia, 

- radny Krzysztof Ćwiek zwrócił się z pytaniem do Wójta gdyż na zebraniu wiejskich       

  dowiedział się, że są problemy z budową kanalizacji z mieszkańcami z ulicy  

  Soleckiej, czy problem został  rozwiązany, na zebraniu był również poruszony  

  problem  wywożenia śmieci na drogę Szydłów – Kotuszów. Ponadto na zebraniu  

  pan Wójt dał telefon panu Stanisławowi Ramusowi aby on sam rozmawiał                    

  z wykonawcami od planu zagospodarowania przestrzennego. Została także  

  przekazana  informacja, że plan zostanie wyłożony do wglądu 15 czerwca, a nie  

  został wyłożony  do dnia dzisiejszego, 

- Krzysztof Fit zapytał kiedy będą łatane dziury gdyż drogi bardzo źle wyglądają, na  

  ulicy Kazimierza Wielkiego drzewa zagrażają bezpieczeństwu, 

- radny Stanisław Czechowski zapytał kiedy będzie remontowany Ośrodek  zdrowia  

  w Potoku. 

 

Ad. 6. 

 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między 

sesjami i tak: 

- brał udział w zebraniach wiejskich w miejscowościach Potok, Korytnica, Kotuszów,  

  Grabki Duże, Szydłów, 

- w dalszym ciągu jest nie rozstrzygnięty problem budowy kanalizacji na ulicy  

  Soleckiej, 

- był na spotkaniu u Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w sprawie środków  

  finansowych na remont zabytków, 

- dwukrotnie był  w Zarządzie Dróg Powiatowych w Staszowie i rozmawiał                   

  z dyrektorem Suską w sprawie remontu dróg powiatowych,. 

- sukcesywnie dokonuje objazdu dróg aby sprawdzić ich stan techniczny 

- w dniu 10.06. br. odbył się odbiór boisk sportowych w Szydłowie. 

 

Ad. 7. 

 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrał pan Andrzej Kruzel – V-ce Starosta 

Powiatu Staszowskiego. Przedstawił szczegółowo inwestycje jakie były wykonywane 

przez powiat w ostatnim czasie na terenie gminy Szydłów. 

Podziękował Wójtowi Gminy za wspólne wykonywanie prac, które przebiegały 

bezproblemowo. 
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Powiedział również, że w ostatnim czasie nasz powiat ucierpiał z powodu powodzi, 

straty są olbrzymie. 

Wczoraj otrzymali promesę na 3 mln zł aby można było  w pewnym stopniu pomóc 

rodzinom poszkodowanym. Dostali także pomoc na wzmocnienie wałów. Na bieżąco 

realizowane jest odkażanie zbiorników  wodnych oraz studni. Powiat otrzymał też 
środki na walkę z plagą komarów i jutro mają przyjechać specjaliści aby 

podpowiedzieć w jaki sposób zwalczyć tę plagę.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych – pan Rafał Suska również przedstawił stan 

dróg powiatowych na terenie gminy oraz odpowiedział na zadane pytania                    

i interpelacje radnych, i tak w Kotuszowie będzie starał się zrobić remont w dwóch 

miejscach na drogach powiatowych, wycinka drzew na ulicy Kazimierza Wielkiego – 

powiat nie może ich wyciąć ponieważ rosną na prywatnej posesji, poza pasem 

drogowym.  Gdyby drzewa rosły w pasie drogowym to ZDP mógłby je wyciąć wycięli, 

a tak może to zrobić jedynie właściciel nieruchomości. Jeśli chodzi o koszenie 

rowów, to postarają się wykosić w przyszłym tygodniu. 

Radna Monika Michalec w imieniu mieszkańców Brzezin podziękowała Staroście za 

drogę w stronę Brzezin.   

 

Ad. 8. 

 

Pani Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy przedstawiła i szczegółowo omówiła zmiany    

w budżecie gminy na 2010 rok planowane do uchwalenia na dzisiejszej sesji RG  

i tak plan dochodów zwiększa się  w dziale 750 Administracja publiczna Rozdz. 

75075 § 0830 zwiększa się o kwotę 4.000,00 zł – umowa z Wojewodą 

Świętokrzyskim na promocję Województwa Świętokrzyskiego podczas imprezy 

kulturalnej „XIII Dni Szydłowa” organizowanej w dniu 27 czerwca 2010 r., dział 852 

Opieka Społeczna rozdz. 85295 § 2023 zwiększa się o 20.436,00 zł zgodnie              

z Decyzją Wojewody z dnia 02 czerwca 2010 r.  

W planie wydatków zwiększa się: dział 750 Administracja publiczna rozdz. 75075 na 

zorganizowanie XIII Dni Szydłowa o kwotę 4.000,00 zł, dział 851Ochrona Zdrowia 

rozdz. 85153 zwalczanie narkomanii o kwotę 2.000,00 zł, rozdz. 85154 – 

przeciwdziałanie alkoholizmowi – 35.074,00 zł, dział 852 – pomoc społeczna rozdz. 

85295 § 4303 o kwotę 20.436,00 zł na pokrycie kosztów świadczeń - Program 

poakcesyjny wsparcie obszarów wiejskich. 

Dokonuje się również przeniesień między paragrafami:  

- w dziale 010 Rolnictwo i łowiectwo rozdz. 01095 § 4210 zmniejsza się o kwotę   

  1.500,00 zł, a § 4430 – zwiększa się o kwotę 1.500,00 zł - opłata członkowska na  

  Stowarzyszenie Świętokrzyski Karp, 

- dział 750 Administracja publiczna rozdz. 01095§ 3030 – Różne wydatki na rzecz  
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  osób fizycznych ( diety sołtysów) zwiększa się o kwotę – 19.680,00 zł, 

- dział 751 Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa  

  oraz sądownictwa rozdz. 75107 § 4300 zmniejsza się o kwotę 40,00 zł – zakupy  

  usług pozostałych, a zwiększa się § 4410 na podróże służbowe – szkolenie  

  dotyczące wyborów Prezydenta RP- 40 zł, 

- dział 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nie  

   posiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem, rozdz.    

  75647 § 3030 – różne wydatki na rzecz osób fizycznych) zmniejsza się o kwotę –  

  19.680,00 zł, 

- dział 852 – Pomoc społeczna rozdz. 85219 § 4750 zakup akcesoriów  

  komputerowych, zmniejsz się o kwotę 3.000,00 zł a zwiększa się § 4300 na opłatę  

  pocztową. 

Pytań i uwag ze strony radnych nie było i w zarządzonym głosowaniu przez 

Przewodniczącego RG głosowaniu jawnym, uchwała została uchwalona jednogłośnie 

- 13 głosami „za”. 

 

UCHWAŁA Nr XLIV/ 247/ 2010 

(o treści jak w załączeniu) 

 

Następnie pan Sławomir Kręcisz – koordynator GKRPAlkoh. przedstawił projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2010.  Poinformował radę, że obowiązująca od lipca 2005 roku ustawa                 

o przeciwdziałaniu narkomanii nakłada na gminy obowiązek corocznego 

opracowania gminnego programu przeciwdziałania narkomanii wraz z ustaleniem 

środków finansowych przeznaczonych na ten cel. W Gminie Szydłów jest to kwota 

2.000,00 zł. Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały                     

i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę 

uchwałę -13 głosami „za”. 

  

UCHWAŁA Nr XLIX/ 248/ 2010 

(o treści jak w załączeniu) 

 

Pan Kręcisz Sławomir – Koordynator GKRPAlkoh. przedstawił projekt uchwały           

w sprawie zmiany preliminarza wydatków Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2010 rok. 

Poinformował, że konieczność dokonania zmian w preliminarzu wydatków 

GKRPAlkoh. na 2010 r. o kwotę 35.074,00 zł wynika z wprowadzenia do preliminarza 

pozostałości środków niewykorzystanych za 2009 rok. Kwota ta zostanie 

przeznaczona na zwiększenie wydatków GKRPAlkoh. na: 

- szkolenie członków GKRPAlkoh i sprzedawców napojów o kwotę 1.600,00 zł, 

- opłaty sądowe za badania przez biegłych w celu wydania opinii przedmiocie   

  uzależnienia o kwotę 3.080,00 zł, 

- realizacje profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej skierowanej  do  
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  dzieci i młodzieży na terenie Gminy o kwotę 3.000,00 zł, 

- organizacja festynu bezalkoholowego o kwotę 1.000,00 zł, 

- pomoc dla dzieci z rodzin patologicznych o kwotę 5.394,00 zł, 

-  dożywianie dzieci z rodzi n z problemem alkoholowym o kwotę 2.000,00 zł,  –  

   funkcjonowanie świetlicy środowiskowej w Szydłowie i placówkach na terenie     

   gminy: energia, gaz, węgiel, zakup sprzętu itp. o kwotę 7.000,00 zł, 

- upowszechnianie kultury fizycznej i sportu o kwotę 6.000,00 zł, 

- motywację i nagradzanie dzieci i młodzieży szkolnej, o kwotę 5.000,00 zł, 

- nagrody dla członków GKRPAlkoh. o kwotę 1.000,00 zł, 

Radna Monika Michalec zadała pytanie czy byłaby możliwość zorganizowania 

wyjazdu dla dzieci z rodzin dotkniętych alkoholizmem. 

Wójt Gminy odpowiedział, że być może byłaby taka możliwość ale powinni rodzice 

lub nauczyciele zgłosić taką potrzebę i przedstawić wykaz dzieci chętnych na wyjazd.  

Więcej pytań i  uwag do przedstawionego projektu uchwały nie było                                  

i w przeprowadzonym głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę – 

13 głosów „za”. 

               

UCHWAŁA Nr XLIX/ 249/ 2010 

(o treści jak w załączeniu) 

 

Kolejnym projektem uchwały przedstawionym przez Przewodniczącego rady Gminy 

był projekt w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Korytnica. 

Wójt Gminy powiedział, że opracowane i przedłożony do zatwierdzenia formą 

uchwały plan odnowy miejscowości Korytnica jest szansą dla rozwoju tej 

miejscowości  poprzez remont zabytków i budowę nowych obiektów. Plan zakłada 

między innymi: budowę placu zabaw dla dzieci, remont świetlicy wiejskiej, budowę 

chodnika łączącego wieś Korytnica z zalewem Chańcza, budowę ścieżek 

rowerowych, budowę kanalizacji. Głównym źródłem finansowania zadań 

wynikających z Planu Odnowy Miejscowości Korytnica są środki z Programu 

Obszarów Wiejskich.  

Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały  

i w przeprowadzonym głosowaniu Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę – 

13 głosów „za”. 

  

UCHWAŁA Nr XLIX/ 250/ 2010 

(o treści jak w załączeniu) 

Następnie Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planu odnowy Miejscowości Kotuszów, wyjaśnił że plan odnowy został przyjęty przez 

zebranie wiejskie mieszkańców Kotuszowa w dniu 12 czerwca 2010 r. Radni nie 

zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały i w przeprowadzonym 

głosowaniu jawnym RG jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę – 13 głosów „za”. 

UCHWAŁA Nr XLIX/ 251/ 2010 
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(o treści jak w załączeniu) 

Z kolei Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu 
odnowy Miejscowości Grabki Duże. Plan również był przyjęty przez zebranie wiejskie 
mieszkańców Grabki Duże. 
Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały i w przeprowadzonym 

głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę -13 głosów „za”. 

UCHWAŁA Nr XLIX/ 252/ 2010 
(treści jak w załączeniu) 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał kolejny projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia aneksu do Planu odnowy Miejscowości Szydłów. Wójt Gminy wyjaśnił, 
że w aneksie do planu odnowy miejscowości Szydłów dodano nowe zadania tj. 
budowę parkingu przy ul. Cmentarnej i budowę kanalizacji sanitarnej Szydłowa – II 
etap oraz zaktualizowano planowane nakłady brutto zadań: Budowa zespołu boisk 
sportowych i rewitalizacja zabytkowego Rynku Szydłowa wraz z budową kanalizacji 
deszczowej i sanitarnej. 
Uwag i zastrzeżeń ze strony radnych nie było i w przeprowadzonym głosowaniu 

jawnym Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła aneks do planu odnowy miejscowości 

Szydłów.  

UCHWAŁA Nr XLIX/ 253/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejnym projektem uchwały jaki został przygotowany na dzisiejszą sesję RG był 
projekt w sprawie przedłużenia na okres od dnia 01 września 2010 r. do dnia 31 
sierpnia 2011 r. czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę            
i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie gminy Szydłów.  Wójt Gminy wyjaśnił, 
że wniosek o przedłużenie obowiązywania uchwalonych Uchwałą Nr 
XXXVII/186/2009 Rady Gminy Szydłów z dnia 23 czerwca 2009 r. taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie gminy Szydłów 
złożył Zakład Gospodarki Komunalnej w Szydłowie. 
Radni nie wnieśli pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały                       
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym  uchwała została uchwalona jednogłośnie. 
 

UCHWAŁA Nr XLIX/ 254/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 
Przedostatnim projektem uchwały przygotowanym na dzisiejszą sesję RG była           
w sprawie rozpatrzenia I skargi z dnia 24 maja 2010 roku pana Zygmunta 
Grochowskiego zam. w Szydłowie.  
Przed rozpatrzeniem tej skargi Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym 
skargę pana Z. Grochowskiego z dnia 16 czerwca 2010 r., w której skarżący prosi       
o jej rozpatrzenie na dzisiejszej sesji RG. 
Radca prawny zatrudniony w UG poinformował, że pismo pana Grochowskiego 
składa się z dwóch części – pierwsza część jest to skarga, natomiast druga część 
składa się z 7 punktów i są to wnioski skarżącego, a w dalszym ciągu swojego 
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wystąpienia radca prawny przedstawił Radzie Gminy stanowisko dotyczące                 
7 wniosków skarżącego.  
Ostatecznie, w głosowaniu jawnym Rada Gminy zdecydowała, że skarga z dnia 16 
czerwca 2010 r. zostaje przekazana Komisji Rewizyjnej celem jej rozpatrzenia              
i wypracowania stanowiska.  
Następnie Przewodniczący RG odczytał skargę z dnia 24 maja 2010 r. pana 
Zygmunta Grochowskiego zam. w Szydłowie. 
Odczytał również protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej które odbyły się               
w dniach w dniach 01.06.2010 r. i 11.06.2010 r.  
Wójt Gminy zabierając głos powiedział, że rozmawiał z mecenasem w sprawie 
złożonych przez pana Grochowskiego skarg i w 1 skardze pan Grochowski ma rację  
gdyż powinien dostać odpowiedź. 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały i w przeprowadzonym głosowaniu 

jawnym Rada Gminy uchwaliła tę uchwałę większością głosów: 12 głosów „za”,          

1 głos „wstrzymujący się”, to jest skarga została uznana za zasadną. 

UCHWAŁA Nr XLIX/ 255/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

 

Ostatnim projektem uchwały jaki został przygotowanym na dzisiejszą sesję RG 
dotyczył rozpatrzenia II skargi z dnia 24 maja 2010 r. pana Zygmunta Grochowskiego 
zam. w Szydłowie.  
Radca prawny wyjaśnił, że decyzja objęta skargą była kontrolowana przez 

Samorządowe Kolegium Odwoławcze i RG nie jest uprawniona do rozpatrzenia 

skargi, a w § 1 projektu uchwały nie powinno być punktu 2.  

Radni nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały. Przewodniczący RG poddał pod 

głosowanie kto jest za uznaniem skargi za zasadną. 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym 3 radnych głosowało „za”, 7 było „przeciw”,    

a 2 „wstrzymało się” od głosu (w chwili glosowania obecnych na sali było 12 

radnych).  Skarga uznana została za bezzasadną 

UCHWAŁA Nr XLIX/ 256/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

Ad. 9. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych udzielił Wójt Gminy: 
Wniosek na przedszkole w Solcu był zakwalifikowany na 42 miejscu i przeszedł by 
ale zabrakło środków finansowych.  Na sesji w dniu 30.06. br. zwiększymy środki 
finansowe na drogi i zrobimy odcinek drogi Solec – Tuczępy. 
Środki finansowe do Korytnicy postaramy się dołożyć brakujące 4.000,00 zł, 
co do dokumentacji na parking w Kotuszowie po 15 lipca będziemy składać wnioski, 
od tygodnia wożony jest wożony rumosz i kamień na drogi, 
- drzewo na ulicy Kieleckiej - obiecywał nam, że wytnie na jesieni, 
- remont Ośrodka Zdrowia będziemy ogłaszać przetarg i starać się o pozwolenie, 
- na ulicy Soleckiej 1 pani wyraziła zgodę na przekopanie pod kanalizację.  
  Ale i na ulicy Kieleckiej zaczynają się problemy.  
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Ad. 10. 

Radny Leszek Wójcik powiedział, że osoba która ścinała topole w Grabkach Dużych 
powinna posprzątać po sobie,  zgłosił aby za panią Wypychowską wyrównać drogę.  
Radna Monika Michalec prosiła aby na drogę gromadzką naprzeciwko                      
p. Walkowicza, na dole, nawieźć kamienia.   
Radny Stanisław Fit zapytał jak wygląda sprawa wniosków do LGD „Białe Ługi”. Wójt 
Gminy odpowiedział, że dokumentacja jest zła i trzeba robić poprawki.  
Radny Jerzy Klamczyński zapytał czy na nowym boisku będzie można grać w piłkę 
nożną. 
Wójt Gminy odpowiedział, że przez okres 3 tygodni nie wolno użytkować boiska, 
gdyż nie jest jeszcze dopuszczone do użytkowania.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo Olexandra  Yasina z Połańca, w którym 
zwraca się on z prośbą o wynajem mieszkania komunalnego, w tzw. „agronomówce”                
w Szydłowie z dniem 01.08.2010 r., z możliwością otwarcia małej galerii na okres 5 
lat z możliwością przedłużenia umowy najmu. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że jest to obywatel Ukrainy zajmujący się malarstwem mieszka 
od kilku lat w Połańcu ma 1 dziecko, które chodziło by do szkoły w Szydłowie. 
Osoba taka jak pan Yasin przyczyni się do promocji Szydłowa w kraju i za granicą.  
Radny Krzysztof Ćwiek zapytał czy Wójt oprócz tego mieszkania ma jakieś inne           
w rezerwie jakby zaszła jakaś konieczność wynajęcia mieszkania.  
Wójt odpowiedział, że po pani Marcowej jest domek, który w najbliższym czasie 
zostanie wyremontowane i w byłej  szkole  w Gackach zostanie  wyremontowana 
część pomieszczeń , a sam jako Wójt Gminy może wydzierżawić na okres nie 
dłuższy jak 3 lata. Radni wyrazili zgodę na wydzierżawienie mieszkania                     
w agronomówce na okres 5 lat. 

Ad.  11. 

Przewodniczący obrad sesji RG stwierdził, że porządek obrad sesji RG został 

wyczerpany i dokonał zamknięcia obrad XLIX sesji RG.  

 

      Protokołowała 

Teresa Kaniszewska 

 

 

   

 

 


